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Sista dagen i februari, sportlov för många och en härlig vinter. På min 

hundpromenad i morse i bitande kyla och snö mötte jag en tjej som log med 

hela ansiktet och sa: Jag älskar vintern och sånt här väder på sommaren går 

man bara och oroar sig för att det skall börja regna. 

Arbetsplatsträffar 
Det är nu bestämt att vi skall hålla arbetsplatsträffar (APT) för 

verksamhetsstödet en gång per månad, site-vis. Alltså ett möte på AlbaNova, 

ett i Flemingsberg och ett på Valhallavägen. Du som medarbetare kan gå på 

det mötet du önskar. Innehållet på mötena kommer i huvudsak att vara 

detsamma på alla tre mötena förutom att det självklar kommer sitespecifik 

frågor. Vi startar upp nästa vecka (v.10) med möten: 

 

Flemingsberg onsdag 7 mars kl. 14.00-15.00, plan 7 rum 7319 

Valhallavägen torsdag 8 mars kl. 10.00-11.00, Tkr 42, plan 6, Rum Logos 

AlbaNova fredag 9 mars kl. 9.00-10.00, Gallerian plan 3, inst. för Proteinvetenkap 

Jag återkommer med tid och plats för resterande möten, de planeras till v.14, v.19 och v.23 

Intranätet 
Intranätet börjar ta form. Vi har valt att presentera oss som arbetar inom verksamhetsstödet 

enhetsvis med länkar till profilsidorna. https://intra.kth.se/cbh/skolans-

organisation/administration/verksamhetsstod-1.785262 

Tyvärr är det många som saknar foton. Det är önskvärt att så många som möjligt lägger upp 

foton. Skolan är stor och vi är många nya ansikten. Kenneth Carlsson hjälper gärna till med 

fotografering om ni hör av er till honom och bokar. 

Val till strategiska rådet, CBH. 
Vi kommer att under mars genomföra ett val för att välja representanter för de anställda till 

CBH:s strategiska råd.  En är representant för teknisk och administrativ personal och fyra är 

lärar- och forskarrepresentanter.  

Vi har nu en nomineringskommitté på CBH bestående av: Ines Ezcurra, Karin Nordh, Peter 

Nilsson, Peter Sillén, Cristina Al-Khalili Szigyarto och Mats Jonsson (ordförande).  

Ta gärna kontakt med nomineringskommittén om ni är intresserade att delta eller vill nominera 

någon till CBH:s strategiska råd. 

 

Dataskyddsförordningen 
Dataskyddsförordningen börjar gälla den 25 maj 2018 och ersätter personuppgiftslagen (PuL). 
 
Det övergripande syftet är att säkerställa och förstärka individens rätt till sitt privatliv genom 
skydd av personuppgifter. Detta innebär att individen, när KTH på något sätt hanterar dennes 
personuppgifter, har rätt till insyn om hur och varför uppgifterna behandlas och kan efter 
begäran bl.a. få sina uppgifter överförda till en annan extern part (företag, myndigheter m.m.). 
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Dataskyddsförordningen innebär en skärpning av de regler som finns i PuL, men ställer också 
upp några nya krav. 
 
Robin Roy på UF är ansvarig för detta på KTH och han har sammanställt mycket info på den här 
sidan: https://intra.kth.se/it/natverk/regler-policys/gdpr  
 
Jag återkommer med det arbete vi på skolan måste göra under våren inför lagändringen. Det 
handlar i huvudsak om inventering om hur vi idag hanterar personuppgifter. 
 

Interaktion verksamhetsstöd – institution 
Tills sist vill jag delge er den positiva feed-back jag har fått från prefekter när ni/vi varit ute och 

deltagit eller besökt institutionernas ledningsgrupper. Jag pratade med några av er på kick-offen 

om hur vi skall göra för att visa upp våra enheter och vad vi kan erbjuda för stöd. Jag tror att ett 

väldigt bra sätt är just att besöka institutionernas ledningsgrupper och/eller APT. Vidare är en 

väldigt bra start att vi presenterar oss på ett bra och tydligt sätt på intranätet. Men jag tycker det 

är jättebra om vi tillsammans kan utveckla fler sätt att öka kontaktytorna mellan oss och 

”kärnverksamheten”. 

 

Den här veckan har jag tyvärr inte kunnat vara på plats på AlbaNova (måndag) och Flemingsberg 

(tisdag) som tänkt. Ett av skälen var att jag var på ett infomöte om införandet av Ladok 3 som 

väntar i sommar, men mer om det en annan gång. 

Hör gärna av dig om du har några funderingar. 

Ha det bra! 

Marie 

Administrativ chef, CBH 
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